

Referat fra bestyrelsesmøde 14.03.18

Afholdt hos Allan
Fraværende: Aase

Punkt 1: Godkendelse af referat fra sidste møde samt dagsorden.

Referat og dagsorden blev godkendt uden kommentarer.

Punkt 2: Nyt fra sommerhusmøde med kommunen (Allan og Mette)

Der blev informeret om det arbejde, der bliver gjort for at beskytte Juelsminde mod oversvømmelse. Man har indkøbt udstyr og det er blevet afprøvet under stormvejret 29/10 med tilfredsstillende resultat.

Der er meget fokus på overfladevand i hele kommunen, kommunen vil gerne have indberetninger fra borgerne om, hvor der er problemer.

Der blev informeret om arbejdet med en administrationspraksis omkring godkendelse af bade- og bådebroer.

Der var diskussion om dagrenovation eller mangel på samme i sommerhusområderne. Der bliver ikke ændret på de gældende regler, men der blev informeret om, at man altid kan ringe til kommunen og bestille en ekstra tømning mod betaling.

Der bliver sat en ny telemast op i Snaptun og man håber det giver bedre dækning i Pøtområdet.

Punkt 3: Findes der dræn i vores veje (Mette)

Mette har ledt i gamle referater og ikke fundet kort over dræn i den vestlige del af kolonien, så vi formoder, at der kun er dræn i vejene i den østlige del.

Allan kontakter Thorborg, da overfladevand bliver et større og større problem. Vi vil gerne have forslag til forbedringer.

Punkt 4: Status høfder og havetraktor (Allan)

Thorborg samler høfderne op, når vejret tillader det. Det skal gerne være frost og stille vejr.

Havetraktoren er til salg, men ikke blevet solgt endnu.

Punkt 5: Ny vippe (Lene)

Lene har undersøgt, at en ny vippe, der overholder alle regler, koster ca. 15.000 kr. Det blev besluttet, at det er for meget. Lene prøver at finde en alternativ løsning.

Punkt 6: Nye oversigtsskilte – forslag fra nabokoloni (Jørn)

Vi er blevet spurgt til om vi har indvendinger mod renovering af oversigtskortet ved vejen. Det har vi ikke.

Punkt 7: Sommerfest 2018 – som vanlig eller ny form?

Efter flere år med lavt fremmøde til sommerfesten, blev det besluttet at prøve noget nyt. Vi vil afholde en sommerfrokost i forlængelse af generalforsamlingen. Nærmere information følger.

Punkt 8: Evt.

Arbejdsdagen bliver 19.05.18 kl. 10.00 ved flagstangen.

Der blev diskuteret om skraldespanden ved stranden skal udskiftes med en plastikspand, der kan tilmeldes renovation. Konklusionen blev, at vi fortsætter med den gamle, da vi ser problemer med at låget vil blæse op, og der så kommer regnvand i.

Punkt 9: Næste møde bliver hos Jørn den 16.04.18 kl.19.00

